



## RUMAH KANAK-KANAK TENGGU BUDRIAH CHERAS

### KENYATAAN TAWARAN

#### KERJA-KERJA MENUKAR BUMBUNG, MENYELENGARA DAN MEMBAIKPULIH PAGAR DAN TEMBOK BATU SERTA MEMBERSIHKAN KAWASAN TERBIAR DI RUMAH KANAK-KANAK TENGGU BUDRIAH CHERAS

1. Tawaran adalah dipelawa kepada Syarikat Tempatan yang mempunyai Sijil Perolehan Kerajaan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) serta Sijil Taraf Bumiputera oleh Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) yang masih sah tempoh dalam Gred Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan membuat tawaran bagi kerja berikut:

NO. SEBUTHARGA	TAJUK	KOD BIDANG PENDAFTARAN	TARIKH PELAWAAN SEBUT HARGA	TARIKH, WAKTU DAN TEMPAT LAWATAN TAPAK	TARIKH DAN WAKTU SEBUT HARGA DITUTUP
SH/04/2018	KERJA-KERJA MENUKAR BUMBUNG, MENYELENGARA DAN MEMBAIKPULIH PAGAR DAN TEMBOK BATU SERTA MEMBERSIHKAN KAWASAN TERBIAR DI RUMAH KANAK-KANAK TENGGU BUDRIAH CHERAS	<p><b>Gred G2</b></p> <p><b>Kategori B</b></p> <p>Pengkhususan: B04 (Kerja Am Bangunan)</p> <p>B14 (Kerja Cat)</p> <p>B15 (Pemasangan Bumbung dan <i>Cladding</i> Logam)</p>	28.9. 2018 (Jumaat)	<p>2.10.2018 (Selasa)</p> <p>Jam: 10.00 pagi.</p> <p>Tempat: Rumah Kanak-Kanak Tengku Budriah Cheras, Batu 4, Jalan Cheras, 56000 Kuala Lumpur.</p> <p>(Hanya penama di Sijil Pendaftaran Syarikat sahaja yang boleh menghadiri lawatan tapak/taklimat sebut harga. Penama perlu membawa Sijil Pendaftaran Asal dan salinan semasa menghadiri taklimat).</p>	<p>9.10.2018 (Selasa)</p> <p>Jam 12.00 tengahari.</p> <p>(Dokumen sebutharga perlu dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri).</p>

2. Dokumen sebutharga boleh diperolehi mulai 2 Oktober 2018 (Selasa) daripada Urus Setia Perolehan seperti di butiran No. 3 dan No 4.

3. Tawaran Sebut Harga yang lengkap serta ditulis nombor rujukan sebut harga hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tawaran seperti di bawah:

Alamat: Rumah Kanak-Kanak Tengku Budriah Cheras,  
Batu 4, Jalan Cheras,  
56000 Kuala Lumpur.

4. Sebarang maklumat lanjut berkenaan Sebut Harga ini, boleh menghubungi Urus Setia Perolehan (Puan Nor Zehan binti Mohamed Isa) di talian **03-9131 8439**.